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ĀRKĀRTAS  SĒDES  PROTOKOLS 

Attālināta sēde 

 

2022.gada 29.jūlijs                                                               Nr.27. 
 

Sēde sasaukta 28.07.2022.plkst. 08:55. 

Sēde atklāta 29.07.2022.plkst. 09:00. 

 

Darba kārtība 

1. Par projekta ,,Pļavniekkalna sākumskolas piebūves jaunbūvi un pamatkorpusa rekonstrukciju, 

Pļavniekkalna iela 20, Katlakalns” realizāciju un pilnvarojumu parakstīt projektēšanas, 

autoruzraudzības, būvekspertīzes, būvuzraudzības un būvdarbu līgumu;  

2. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2019.gada 11.jūlija lēmumā Nr. 2;  

3. Par Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta lēmuma Nr.34 grozīšanu.  

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:    

Izpilddirektore Jolanta Jansone, Administratīvās pārvaldes jurists Jānis Zvaigzne, Attīstības un 

būvniecības pārvaldes vadītājas vietniece Kristīne Danovska un projektu vadītājs Gints Hermanis; 

Finanšu pārvaldes finansiste-ekonomiste Inta Mozule. Ķekavas vidusskolas direktores vietnieks sporta 

kompleksā Raitis Škutāns. 

Sēdē nepiedalās: Indra Priede, Valts Variks. 

  

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

 

Žilko atklāj domes ārkārtas sēdi, viņš informē par sēdē iekļautajiem jautājumiem un pamato jautājumu 

steidzamību.  

Jautājumu sadaļā par darba kārtību piedalās Jerums, Žilko, Jansone, Līcis. 

Jautājumu vairāk nav un debatēt par darba kārtību neviens nevēlas. 
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1.  
Par Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves realizāciju 

(Jautājuma izskatīšana audio un video ierakstā sākas plkst.16:00) 

Par jautājumu ziņo Jolanta Jansone – šobrīd pašvaldība ir gatava realizēt Pļavniekkalna sākumskolas 

piebūves būvniecības un vecās skolas ēkas rekonstrukcijas projektu un parakstīt līgumu par 

projektēšanu un būvniecību. Tālāk Jansone stāsta par projekta realizēšanas izmaksām, projekta 

termiņiem un finansēšanas avotiem. Viņa norāda, kādi dokumenti par šo jautājumu pievienoti pie 

jautājuma kartiņas. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Līcis, Jansone, Hermanis, Baire, Žilko, Danovska, 

Mozule, Jerums, Pozņaks.  

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:22 līdz 10:30. 

(Jautājuma izskatīšana audio un video ierakstā atsākas plkst.1:30:30) 

Žilko atsāk domes ārkārtas sēdi, turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Aigars Vītols, Hermanis, Žilko, 

Ceļmalnieks, Līcis, Jerums. 

Savus priekšlikumus komentē Baire, Jerums. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Žilko, Zvaigzne, Aigars Vītols, Jansone, Līcis, Baire. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums, Putniņa, Baire, Andris Vītols. 

Žilko slēdz debates un izsaka savu sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Atlikt izskatīšanu. Veikt publisko apspriešanu par Pļavniekkalna skolas piebūvi un jaunās 

Katlakalna skolas būvniecību, iesaistot novada iedzīvotāju, Pļavniekkalna skolas esošo un 

nākamo skolēnu vecākus. It sevišķi  ņemot vērā, ka piebūves izmaksas ir vairāk nekā 4 miljoni eur 

un neiekļauj vecās skolas ēkas renovāciju, āra telpas izveidošanu apkārt skolai, stāvvietu izbūvi 

pie skolas. 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

"Pret" – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 3 (Andris Ceļmalnieks, 

Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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2.priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Pirms lēmuma pieņemšanas par tik apjomīgu ieguldījumu, veikt izvērtējumu par nepieciešamo 

papildus skolēnu vietu skaitu novadā, par esošo un plānoto būvniecības apjoma pieaugumu 

novadā, prezentējot rezultātus novada iedzīvotājiem publiskā sanāksmē. 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums, Kristīne Legzdiņa, Viktorija 

Baire), "Pret" – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 2 (Andris 

Ceļmalnieks, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Pirms lēmuma pieņemšanas, pievienot Ķekavas pašvaldības budžeta plānu ar iekļautu budžeta 

sadalījumu arī 2023. gadam, kas ietver konkrētajā domes lēmumā iekļauto summu un visus 

pārējos jau 2023.gadā norādītos īstenojamos projektus (piem., Baldones vidusskolas zāles 

remontdarbi). 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

“Pret” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 5 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Jura Jeruma – 

Lēmumā un līgumā veikt precizējumus, konkrēti norādot pasūtītāja tiesības pārtraukt līgumu, ja 

netiek saņemts aizņēmums 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), “Pret” – 1 (Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 2 (Karina 

Putniņa, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Lēmuma projektu papildina ar atbalstīto priekšlikumu un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Slēgt līgumus ar publiskās iepirkuma procedūras uzvarētāju "Personu apvienība "RTS"" par 

projekta ,,Pļavniekkalna sākumskolas pārbūve Pļavniekkalna ielā 20, Katlakalnā, Ķekavas 

novadā, izbūves būvprojekta izstrāde, autoruzraudzība un būvdarbi” paredzēto darbu veikšanu, 

par kopējo summu EUR 4 194 424,45. 

Lēmums pielikumā.  
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Sēdē pārtraukums no plkst. 11:25 līdz 11:35. 

Žilko atsāk domes ārkārtas sēdi. 

2.  
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana audio un video ierakstā sākas plkst.2:35:49) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – ir sagatavots lēmuma projekts, ar kuru tiks veikti grozījumi lēmumā 

par Ķekavas vidusskolas sporta kompleksa, sporta zāles un peldbaseina maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu. Jaunais cenrādis pievienots lēmuma projektam un sēdes materiāliem, kā arī pievienots 

sporta kompleksa direktora izvērsts matemātisks aprēķins atbilstoši šā brīža energoresursu cenām un 

prognozēm, un tas sagatavots pēc cenu aprēķināšanas metodikas. Jautājums tiek virzīts steidzamības 

kārtā, lai cenrādis stātos spēkā ar 1.augustu.  

Škutāns papildina Žilko ziņojumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2019.gada 11.jūlija lēmumā Nr.2 “Par Ķekavas 

vidusskolas sporta kompleksa (sporta zāles un peldbaseina) Nākotnes ielā 1A, Ķekavā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, maksas pakalpojumu cenrādi, Ķekavas vidusskolas maksas 

pakalpojumu (auto apmācība) cenrādi un Ķekavas vidusskolas telpu Gaismas ielā 9 un Nākotnes 

ielā 1A, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, nomas maksas pakalpojumu cenrādi”, 

protokols Nr.15, izsakot 1.pielikumu jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3.  
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana audio un video ierakstā sākas plkst.2:42:43) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – šī gada 20.jūlijā stājās spēkā grozījumi gan Ukrainas 

civiliedzīvotāju atbalsta likumā, gan arī uz tā pamata izdotajos Ministra kabineta noteikumos, proti, 

likums un Ministru kabineta noteikumi šobrīd paredz, ka pašvaldība ir tiesīga pieņemt lēmumu par 

Ukrainas civiliedzīvotāju izmitināšanu mazāk kā uz 120 dienām, attiecīgi dubultojot maksājamo 

atlīdzību par izmitināšanu. Lai process notiktu raiti un pēc nepieciešamības, tad ar šī lēmumu 

pieņemšanu tiks izpilddirektorei deleģētas tiesības pieņemt šos lēmumus un parakstīt dokumentus, jo 

viņai jau deleģēti citi ar Ukrainas bēgļiem saistīti pienākumi, tai skaitā par līgumu slēgšanu 

izmitināšanai un ēdināšanas pakalpojumu nodrošināšanu. Lai pieņemtu lēmumus, likumā ir noteikti 

kritēriji kādi ir pamatā lēmuma pieņemšanai -  ja pašvaldībā ir sasniegti 80% no faktiski iespējamā 

izmitināto Ukrainas civiliedzīvotāju skaita, un nav iespējams nodrošināt attiecīgo Ukrainas 

civiliedzīvotāju izmitināšana citā pašvaldībā. Informāciju pa citām pašvaldībām var noskaidrot Valsts 
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Ugunsdzēsības dienestā un civilās aizsardzības komisijā. Šobrīd šie 80%  Ķekavas novadā faktiski jau 

ir pārsniegti. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Zvaigzne, Žilko, Jēkabsone 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izteikt Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmuma Nr.34 “Par izmitināšanas un 

ēdināšanas pakalpojumu nodrošināšanu Ukrainas civiliedzīvotājiem” lemjošās daļas 2.punktu 

jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 
 

Sēdi slēdz plkst. 11:55 

 

Sēdes vadītājs:        (1PARAKSTS) J.Žilko 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    V.Milbrete 
 


